
Skolebestyrelsesmøde den 25. marts kl. 17:00– 19:00                     Facilitator: Signe, Referent: Martin 
 
Sted: Teams 

Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Signe Sloth Hansen (formand), Kjeld Rune Jensen, Mick Biehl, Mikkel Ulfeldt Hede, Sigbhatullah Amadid, Mikkel 

Korsgaard Vendelboe, Thor Wilkens                              
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen (afbud), Gorm Larsen, Jesper Melcher 
Elevrepræsentanter: Milas (7.x) afbud og Mulu (8.x) afbud 
 
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen, Christina Flintholm 
Skoleledelse: Irene Hastrup, Martin Hodel, Martin Gorm Pedersen og Lisbeth Jensen 
 
 

Emne  Hvad skal vi udrette Proces (ansvarlig) Tid Beslutning 
1. Godkendelse af 

dagsorden 
 

   17.00 Dagsorden godkendt. 

2. Nyt fra 
elevrådet 

  17.05 
 

Ingen fra elevrådet fra tilstede. 

3. Status 
på Corona-situationen 

Lytte, spørge Ledelsen giver status 17.15 Nye genåbningstiltag kommer i en lind strøm i 
øjeblikket og det er om at holde tungen lige i 
munden for at følge med. Pt. arbejdes der på 
højtryk med at gøre klar til, at 5.-9. årgang efter 
påske skal i skole igen hver anden uge. 
Der har været arbejdet på det trivselsmæssige på 
de enkelte udeskoledage alle klasser fra 5.-8.klasse 
har oplevet og det er overvældende for eleverne 
at være tilbage i klassens fællesskab. 
Der vil være testkapacitet til stede på skolen hver 
tirsdag og fredag, så alle over 12 år kan blive 
testet, hvis de vil og hvis der er indhentet 
samtykke fra forældrene. 
For 0.-4.klasserne har der været mere eller mindre 
dobbeltdækning på i hele genåbningsperioden og 



det er en rigtig positiv ting for klassernes trivsel og 
udbytte. 
Dette forsøges fortsat, så længe som muligt.  

4. Tenden
ser i data for skolen  

Lytte, evt. beslutte 
opfølgende tiltag 

Mick præsenterer evt. 
tendenser, der fremgår af 
skolens data 

17.20 Tendensen er, at pigerne og drengene på skolen 
klarer nogenlunde lige godt ift. de nationale test. 
Pigerne har flere helt i top , mens drengene har 
flere i niveauet lige under. 
Emnet tages op igen på næste møde, hvor Mick vil 
præsentere den samlede analyse. 

5. Fasthol
delse  og tiltrækning 
af dygtige lærere og 
pædagoger  

Drøfte årsager, 
vidensbehov, mulige 
tiltag og evt. indspil til 
Vision  Folkeskolen 2030 

Ledelsen giver kort 
introduktion til 
problemstillingen.  
Fælles drøftelse. Særligt 
fokus på fastholdelse 
under/efter Corona. 

17.35 Bestyrelsen er meget interesseret i at have fokus 
på at fastholde skolens dygtige medarbejdere. 
Særligt i forbindelse med coronaen er det vigtigt at 
anerkende lærere og pædagoger for deres store 
indsats i en voldsomt foranderlig tid.  
Bestyrelsen ønsker at gøre noget for personalet, 
når coronaen er ovre og dette arbejdes der videre 
med i forældredelen af bestyrelsen.   

6.  
 
- Status på princip for 
bæredygtighed 
 

Gøre status og aftale 
proces for færdiggørelse 
og implementering af 
princippet 

Input fra elevråd , ledelse, 
lærere  
 

17.50 Princippet er færdiggjort, men implementeringen 
er ikke på plads endnu. Corona fylder en del pt. og 
det er umuligt at samle lærere og pædagoger og 
arbejde med den egentlige implementering. 
Princippet fortjener et ordentligt fokus og en 
egentlig implementering kunne derfor med fordel 
udsættes til efter coronaen.  
Princippet lægges ud til orientering til personalet, 
så de kan byde ind på det ligesom det også sendes 
til bæredygtighedsrådet.  

7.  
Økonomi – herunder 
udmøntning af de 
ressourcer vi tildeles 
som følge af 
budgetforlig 
(kvalitetsløft af 
folkeskolen) samt 

Til beslutning eller 
orientering?  

Ledelsen fremlægger 
forslag til disponering af 
pengene. 
 
Drøftelse 

18.00 Ledelsen foreslår, at en del af pengene bruges på 
at sende alle klasser på skolen på enten en lille 
introtur eller en lejrskole i starten af det nye 
skoleår oven på en corona.  
Desuden vil de resterende penge bruges til en 
udvidelse af den to-lærerordning, som er i forvejen 
på en del årgange og som opleves som meget 
givtige. 



Coronamidler 
(omkring kr. 900.000) 
 
 

8.   

Skolefoto – Tilbud fra 
ImageMakers – se 
bilag 
Samt fra 
Contrafej – se bilag 

  18.15 Bestyrelsen vil gerne kigge på at afprøve en anden 
udbyder. Der tages beslutning på næste møde 
omkring valget. 

9. .Nyt, 
Meddelelser 

Formand/SB: 
orientering fra 
formandsrådsmøde 
Ledelsen:  
 

 18.25 Signe har været til formandsrådsmøde. Her blev 
kommunens KLK-rapport om specialundervisning 
gennemgået. Særligt to-lærer/to-voksen ordninger 
blev der talt en del om. 
Der er gang i en masterplan om klubberne i 
kommunen, hvor kvalitet og data skal diskuteres 
og som gerne skulle samtænkes med Folkeskolen 
2030.  
Computerleasingaftalerne udløber i 2022 og der 
kigges på mulige løsninger for it-situationen ift. 
devices for eleverne på Frb. Det er kritisk, da det 
handler om tre årganges adgang til pc’ere i hele 
kommunen og der er pt kun 2,7 mio kr. til den 
slags. 

10. Næste 
møde 

Mandag den 26. april kl. 
17 

  18.30 Mick præsenterer evt. tendenser, der fremgår af 
skolens data 

11. Under 
stregen 

  
 

  

 

  

 

 

 

Kommenterede [SSH1]: Er det 900.000 i alt fra 
budgetforlig og coronamidler?  

Kommenterede [MH2R1]:  

Kommenterede [MH3R1]:  



 


